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Vragen van het lid Vos (PvdA) aan de
staatssecretarissen van Financiën en
van Economische Zaken over de
aanbesteding van 75 miljoen
poststukken van de Belastingdienst.
(Ingezonden 17 september 2009)

1
Bent u bekend met het bericht «Rijk
mikt op laag posttarief»?1

2
Is het waar dat de Belastingdienst bij
het aanbesteding van poststukken
inzet op een tarief dat ver onder het
gemiddelde tarief ligt dat
postbedrijven TNT en Sandd rekent
aan zijn klanten?

3
Deelt u de mening dat de
minimuminschrijfsom die de
Belastingdienst hanteert indruist
tegen de afspraak die postbedrijven
onder druk van het kabinet hebben
afgesproken om de
arbeidsvoorwaarden te verbeteren en
daarom geen lage prijzen te
hanteren? Zo nee, waarom niet?

4
Is het waar dat de uitkomst van deze
aanbesteding door de Belastingdienst
voor 65% wordt bepaald door de prijs
en voor 35% door factoren zoals
duurzaamheid en kwaliteit?

5
Deelt u de mening dat in
aanbestedingsprocedures de kwaliteit
van de verschillende aanbieders een

grotere rol zou moeten spelen dan
prijs? Zo nee, waarom niet?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Gesthuizen (SP), ingezonden 16
september 2009 (vraagnummer
2009Z16656)

1 Het Financieele Dagblad,
15 september 2009: «Rijk mikt op laag
posttarief»
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